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ACTA NÚM. 7/2024 

 
El dia 27 de juny de 2024 a les 16:06 hores, a la Casa Comuna de Canillo, es reuneix 

el Consell de Comú en les sessions ordinàries tradicionals, anomenades Octava de 

Corpus per assistir a l’Església i Pagament de les Terces, per donar curs a tot allò que 

sigui convenient per a la bona administració de la parròquia. 

El Sr. Cònsol comenta que en el Consell d’Octava de Corpus, que se celebra el 
diumenge després de l’Octava de Corpus, s’anava a missa, era festiu, i s’anomenava al 
vaquer de la colla comuna i al bander. Aquest darrer càrrec, alguns anys, també es 
nomenava en el Consell del Pagament de les Terces. A finals de juny, un dia com avui, 
27 de juny, es celebrava un Consell Sabut: Pagament de les Terces dels Cortons, per 
rebre els diners del primer terç o pagament de les eres arrendades als particulars i altres 
pagaments fraccionats. Aquest Consell també s’anomenava Consell de Sant Pere. 
Doncs, avui, celebrem dos Consells Sabuts, atès que eren dos consells molt simultanis 
en el temps i per tant es concentren en un sol dia. 
 
El cònsol major dona la benvinguda a tots els assistents a la sessió de Consell tant als 
Consellers de Comú, com a les persones, com als mitjans de comunicació presents així 
com als mitjans que estan connectats i a tots els ciutadans que segueixen el Consell per 
streaming.  
 
La secretària general dona lectura a l’ordre del dia de la reunió: 
 
1. Nomenament i proposta de jurament o promesa del Director del Departament de 
Finances i Tràmits i proposta de jurament o promesa com a Interventor delegat del Comú 
de Canillo. 
2. Nomenament i proposta de jurament o promesa del Director del Departament de 
Sistemes d’Informació del Comú de Canillo.  
3. Aprovació de l’acta de Consell de Comú de data 21 de maig de 2024. 
4. Execució pressupostària del 1r trimestre de l’exercici 2024.  
5. Proposta i aprovació, si escau, de suplements de crèdit i crèdit extraordinari de les 
Comissions de Gestió d’Infraestructures i Via Pública, d’Obres i Embelliment, de 
Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació i de Promoció Turística i Comercial. 
6. Proposta i aprovació, si escau, d’una adjudicació de la Comissió de Gestió 
d’Infraestructures i Via Pública. 
7. Proposta i aprovació, si escau, de l’Ordinació d’Organització i de Funcionament del 
Comú de Canillo.  
8. Proposta i aprovació, si escau, de l’Ordinació del servei de mosso puntual per a 
ramaders. 
9. Proposta i aprovació, si escau, de la modificació de l’Ordinació de Preus Públics del 
Comú de Canillo. 
10. Proposta i aprovació, si escau, del Decret de delegació de competències del Consell 
de Comú a la Junta de Govern, als consellers i als responsables de departaments.  
11. Proposta i aprovació, si s’escau, de l’Ordinació comunal del sistema d’ordenació per 
definició volumètrica per connectar Cal Motxo (1P00006) i el xalet Casalé (1P00005). 
12. Proposta i aprovació, si s’escau, de l’Ordinació reguladora de les condicions i 
solucions alternatives en què les llicències urbanístiques podran acollir-se al règim 
excepcional establert en el Reglament de construcció sobre l’exigència de places 
d’aparcament. 
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13. Proposta i aprovació, si s’escau, de la Proposició de Modificació de la Llei 9/2007, 
del 17 de maig, del cens i d’inici del procés de presentació de la mateixa prop de la 
Sindicatura.  
14. Proposta i aprovació, si escau, de l’Ordinació de l’Administració Electrònica del 
Comú de Canillo. 
15. Informar dels acords presos en les Juntes de Govern de data 15, 21 i 29 de maig i 5 
i 12 de juny de 2024. 
 
 
Sota la presidència de l’Honorable Sr. Jordi Alcobé Font, cònsol major, i amb 
l’assistència dels Honorables membres de la Corporació que es relacionen a 
continuació:  
 
 
Cònsol menor 
Marc Casal Tomàs 
Consellers i Conselleres 
Silvia Mandicó Garcia 
Miquel Casal Rossell 
Misericòrdia Torres Sedó 
Sebastià Plaza Carrasco 
Alexander Cesare Kinchella 
Cristel Torres Mariojouls 
Joan Antoni Rodríguez Angrill 

 

 

Ha excusat la seva absència: l’Hble. Sra. Laura Riba Alcobé. 

 

Secretària general: 

Meritxell Moya Delgado 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Havent estat convocada degudament aquesta sessió de Consell de Comú, d’acord amb 
el que disposa l’article 21 de l’Ordinació d’organització i funcionament dels Comuns, de 
data 24 de novembre de 2011; 
 
Aquesta sessió serà transmesa per streaming i es procedirà a la seva gravació conforme 
al que disposa l’article tercer de l’Ordinació del 24-12-2021 de modificació de l’Ordinació 
del Comú de Canillo d’organització i funcionament dels Comuns, del 24 de novembre de 
2011. 
 
Un cop comprovada l’existència del quòrum perquè pugui ser iniciada, d’acord amb el 
que disposa l’article 22; i de conformitat amb els articles 23.2 i 23.3 de l’Ordinació 
d’organització i funcionament dels Comuns, de data 24 de novembre de 2011; 
 
 
Es procedeix amb l’ordre del dia establert, exposat a continuació: 
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1. Nomenament i proposta de jurament o promesa del Director del Departament 
de Finances i Tràmits i proposta de jurament o promesa com a Interventor delegat 
del Comú de Canillo. 

L'Hble. Sr. Jordi Alcobé Font, cònsol major, informa al Consell que d’acord amb el que 

disposa l’article 4.14 de la Llei 19/2017, del 20 d’octubre, qualificada de modificació de 

la Llei qualificada de delimitacions de competències dels Comuns; atès el que preceptua 

l’art. 101, 102 i 103 de la Llei 36/2021, del 16 de desembre, de les finances comunals; 

es proposa el nomenament del Sr. Norberto Pérez Peláez com a director de Finances i 

Tràmits i interventor delegat del Comú de la parròquia de Canillo amb les corresponents 

funcions assignades. 

El cònsol major dirigeix unes paraules al titular del nou càrrec, Sr. Norberto Pérez 

Peláez, dient que estem contents i satisfets de la vostra incorporació al Comú de Canillo, 

com a director de Finances i Tràmits i alhora com a interventor delegat, teniu un doble 

càrrec, una doble funció i haureu de jurar una sola vegada per aquest doble càrrec. La 

vostra trajectòria avala una dilatada experiència amb gestió financera, pensem que 

podeu aportar molt valor al Comú de Canillo i és un repte per a vós d’assolir una nova 

tasca, nou aprenentatge i nova experiència, amb un sector que no és el vostre, el 

tradicional, però sí que per la vostra experiència ens podeu aportar aquest valor, 

aprenentatge i gestió que heu demostrat al sector privat. Per tant, doblement satisfets 

pel vostre perfil curricular i de formació, per la vostra experiència que ens pot ser molt 

útil al Comú de Canillo. És una experiència tant per vós, per conèixer el sector públic,  

com pel Comú de Canillo per enriquir-se del vostre bagatge professional, financer i 

econòmic. Per tant, us ho agraïm i també agraíem la presència de la vostra dona que 

us acompanya en aquest acte de jurament, atès que és un projecte no només individual 

sinó també familiar i conjunt.  

Per tot l’exposat, el cònsol major demana que s’acordi per Consell de Comú el 

nomenament del Sr. Norberto Pérez Peláez com a director de Finances i Tràmits i 

interventor delegat del Comú de la parròquia de Canillo. 

Sotmès a votació el punt de l’ordre del dia, el Consell de Comú acorda, per unanimitat, 

el nomenament del Sr. Norberto Pérez Peláez, com a director de Finances i Tràmits i 

interventor delegat del Comú de la parròquia de Canillo d’acord amb l’exposat. 

 

A continuació s’esdevé l’acte de jurament o promesa al referit càrrec davant del cònsol 

major que du la medalla oficial, amb la fórmula habitual:  

“Vos, Norberto Pérez Peláez , que heu estat nomenat pel càrrec de director de 

Finances i Tràmits i interventor delegat del Comú de la parròquia de Canillo, jureu o 

prometeu: 

• Acatar la Constitució d’Andorra 

• Respectar i fer respectar: 

• Les lleis del Consell General,  

• Els reglaments del Govern, 

• Les ordinacions, reglaments, decrets, usos i costums de la parròquia de Canillo. 

• I guardar secret de la informació que obtingueu per raó de la vostra funció.” 
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El Sr. Norberto Pérez Peláez jura el càrrec. 

 

 

2. Nomenament i proposta de jurament o promesa del Director del Departament 

de Sistemes d’Informació del Comú de Canillo. 

L'Hble. Sr. Jordi Alcobé Font, cònsol major, informa al Consell que d’acord amb el que 

disposa l’article 4.14 de la Llei 19/2017, del 20 d’octubre, qualificada de modificació de 

la Llei qualificada de delimitacions de competències dels Comuns; atès el que preceptua 

l’art. 101, 102 i 103 de la Llei 36/2021, del 16 de desembre, de les finances comunals; 

es proposa el nomenament del Sr. Eloi Torres Hijos com a director de Sistemes 

d’Informació del Comú de la parròquia de Canillo amb les corresponent funcions 

assignades. 

El cònsol major agraeix, també, la presència del Sr. Eloi Torres, que jurarà el càrrec com 

a director de Sistemes d’Informació del Comú de Canillo. Procedeix dient que a l’igual 

que el Sr. Pérez teniu una experiència dilatada en el sector públic, en aquest cas, per 

tant estem molt satisfets de poder incorporar el vostre talent en aquest Comú. Sou de 

casa i torneu a casa. Teniu una experiència al Comú d’Escaldes-Engordany que ens 

serà molt útil com a Director d’Informàtica i pensem que la vostra trajectòria és una 

garantia perquè assumiu aquest repte important en la vostra carrera professional. No sé 

si serà la última experiència professional, atesa que teniu una trajectòria al darrera, però 

en qualsevol cas, volem que sigui enriquidora per vós i pugueu aportar al Comú de 

Canillo tot el coneixement, perquè hi ha reptes importants a curt, mig i llarg termini. És 

un sector en constant evolució i requereix del vostre coneixement i de la vostra 

experiència, perquè sigui fructífer per ambdós parts. Per tant, benvingut al Comú de 

Canillo i molt satisfets en nom del Comú de comptar amb vosaltres en aquesta nova 

funció. 

Per tot l’exposat, el cònsol major demana que s’acordi per Consell de Comú el 

nomenament del Sr. Eloi Torres Hijos com director de Sistemes d’Informació del Comú 

de la parròquia de Canillo. 

Sotmès a votació el punt de l’ordre del dia, el Consell de Comú acorda, per unanimitat, 

el nomenament del Sr. Eloi Torres Hijos, com a director de Sistemes d’Informació del 

Comú de la parròquia de Canillo d’acord amb l’exposat. 

 

A continuació s’esdevé l’acte de jurament o promesa al referit càrrec davant del cònsol 

major que du la medalla oficial, amb la fórmula habitual: 

“Vos, Eloi Torres Hijos, que heu estat nomenat pel càrrec de director de Sistemes 

d’Informació del Comú de la parròquia de Canillo, jureu o prometeu: 

• Acatar la Constitució d’Andorra 

• Respectar i fer respectar: 

• Les lleis del Consell General,  

• Els reglaments del Govern, 

• Les ordinacions, reglaments, decrets, usos i costums de la parròquia de canillo. 

• I guardar secret de la informació que obtingueu per raó de la vostra funció.”  
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El Sr. Eloi Torres Hijos jura el càrrec. 

Seguidament es transcriu el contingut del decret de nomenament dels directors de 
Finances i Tràmits, interventor delegat i de Sistemes d’Informació del Comú de Canillo 
que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa:  
 

Decret 

Decret de 28-6-2024, de nomenament dels directors de Finances i Tràmits i de Sistemes 
d’Informació i de l’Interventor delegat  del Comú de Canillo. 

Atès el que disposa l’article 4.14 de la Llei qualificada de delimitació de competències dels 
comuns; 

Atès el què disposen els articles 43 i 44 de l’Ordinació de l’11-12-2023 de la funció pública del 
Comú de Canillo;  

Atès el que disposen els articles 101, 102 i 103 de la Llei 36/2021, del 16 de desembre, de les 
finances comunals; 

El Consell de Comú de Canillo, reunit en sessió de data  27 de juny de 2024, ha aprovat el 
següent; 

Decret 

Punt Primer: Nomenament de Directors 

Nomenar com a directors per als càrrecs que es mencionen, amb les facultats corresponents, les 
persones que es relacionen a continuació: 

- Sr. Norberto Pérez Peláez com a Director de Finances i Tràmits.  

- Sr. Eloi Torres Hijos com a Director de Sistemes d’informació.  

Punt  Segon: Nomenament d’Interventor delegat 

Nomenar al Sr. Norberto Pérez Peláez, com a Interventor delegat.  

Les funcions assignades, en absència de la persona titular de la Intervenció comunal, són les 
següents: 

A) Amb relació a la contractació d’obres, serveis, subministraments i adquisicions: 

a) Dictaminar sobre els projectes de contractes, plecs de clàusules i pressupostos 
d’obres, serveis i adquisicions de tota mena. 

b) Formar part de les meses de contractació. 

c) Informar sobre les propostes de resolució de contractes. 

d) Fer observacions o objeccions a les actes de recepció i de comprovació de serveis, 
obres i adquisicions. 
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B) Amb relació al personal: 

a) Informar prèviament sobre els concursos d’accés a la funció pública comunal i els 
contractes de personal. 

b) Fiscalitzar les nòmines de personal. 

Disposició final 

Aquest Decret entra en vigor el mateix dia de la seva publicació al Butlletí Oficial del Principat 
d’Andorra. 

Canillo, 28 de juny de 2024 

 

Jordi Alcobé Font 
Cònsol major 

 

 

 

3. Aprovació de l’acta de Consell de Comú de data 21 de maig de 2024. 

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé demana si hi ha alguna consideració a fer a l’acta del Consell 
de Comú de data 21 de maig de 2024, i no havent-hi cap consideració al respecte, es 
procedeix a la votació de la mateixa, la qual és aprovada per assentiment.  
 
 

4. Execució pressupostària del 1r trimestre de l’exercici 2024.  

L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula al president de la Comissió de Finances, 
Tràmits i Sistemes d’Informació, perquè faci l’exposició del present punt. 
 
L’Hble. Sr. Joan Antoni Rodríguez Angrill procedeix a la presentació de l’execució 

pressupostària del 1r trimestre de l’exercici 2024. 
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Un cop finalitzada la presentació, el conseller Rodríguez reflecteix que malgrat que ens 

trobem en el 1r trimestre, portem una part de l’any petita, crec que es mostra un molt 

bon comportament de l’evolució del pressupost, de l’execució sobretot dels ingressos i 

també per la part de projectes que molts ja estan autoritzats i en curs, i a l’espera de 

poder fer les corresponents liquidacions en els propers trimestres  

 

El Sr. Cònsol agraeix la intervenció del conseller Rodríguez i  procedeix a la votació de 

la proposta, la qual és aprovada per assentiment. 

 

Seguidament es transcriu el contingut de la liquidació econòmica del 1r trimestre de 

l’exercici 2024: 
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Seguidament es transcriu el contingut de la liquidació d'ingressos per concepte del 

primer trimestre del 2024: 
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Seguidament es transcriu el contingut de la liquidació orgànica i de despeses del primer 

trimestre del 2024: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció del tancament del primer 

trimestre del 2024. 

 



 

Pàgina 30 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 31 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 32 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 33 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 34 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 35 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 36 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 37 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 38 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 39 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 



 

Pàgina 40 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 

 
 

 



 

Pàgina 41 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 

5. Proposta i aprovació, si escau, de suplements de crèdit i crèdit extraordinari de 

les Comissions de Gestió d’Infraestructures i Via Pública, d’Obres i Embelliment, 

de Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació i de Promoció Turística i Comercial. 

 

L’Hble. Sr. Jordi Alcobé cedeix la paraula al president de la Comissió de Finances, 
Tràmits i Sistemes d’Informació, perquè faci l’exposició del present punt. 
 

L’Hble. Sr. Joan Antoni Rodríguez comenta que tal i com ha dit el Sr. Cònsol es tracta 

d’un punt on hi ha diferents suplements de crèdit i precisa que a principis d’aquest 

mandat es va fer una reestructuració en les comissions, intentant cercar comissions per 

donar un millor servei a la ciutadania i tot això ens deriva a que algunes partides 

pressupostàries hagin de suplementar crèdits i en algun cas també lligades a 

imprevistos. Concretament tenim 4 suplements lligats a la Comissió de Gestió 

d’Infraestructures i Via Pública, 1 de la Comissió d’Obres i Medi Ambient, 1 de la 

Comissió de Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació i finalment un crèdit extraordinari 

de la Comissió de Promoció Turística i Comercial. Començant pels suplements de crèdit 

de la Comissió d’Infraestructures i Via Pública, tenim un referent a la partida de 

conservació de l’Edifici l’Arenyeta, que és on es troba ubicada l’Administració comunal, 

és un suplement de partida de 20.000€ per fer front a les reparacions produïdes per 

vàries incidències i intervencions per eliminar filtracions d’aigua. Un segon suplement a 

la partida de conservació de materials i equipaments de 5.000€ per fer front a vàries 

despeses no previstes, bàsicament substitució de bateries de parquímetres, de vàlvules 

i de barreres. El tercer suplement de crèdit és de la partida de conservació de vehicles, 

concretament un suplement de 40.000€ per fer front a les despeses de xapa i pintura, 

atès l’antiguitat dels vehicles i per les condicions hivernals i també per la compra de 

rodes i llandes pels mateixos vehicles. I finalment dins de la Comissió d’Infraestructures 

i Via Pública un suplement a la partida de neteja de materials i serveis, concretament és 

un suplement, també, de 40.000€ per fer front a la neteja dels edificis comunals i altres 

infraestructures pròpies del Comú. A la Comissió d’Obres i Embelliment hi ha un 

suplement de crèdit de la partida d’obres menors, de materials de manteniment i altres, 

és un suplement de 30.000€ per fer front al condicionament d’espais públics i també 

senyalització horitzontal de la parròquia, com pot ser el càmping Pla i altres 

aparcaments. Pel que fa a la Comissió de Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació hi 

ha un suplement a la partida d’imprevistos i insuficiències de 4.000€ per fer front a 

diverses franquícies d’assegurances, derivades de varis sinistres que hem tingut a l’inici 

d’any, molts d’ells provocats per temes d’aigua en diferents edificis del Comú i també en 

la via pública. Finalment a la Comissió de Promoció Turística i Comercial tenim un crèdit 

extraordinari de 200.000€ per fer front a les despeses per fer arribar la llum a l’espai on 

està ubicat el Pont Tibetà, a les casetes i al nou atractiu turístic que serà el jumping que 

s’inaugurà aquest estiu. És un suplement notori, però vull posar en rellevància que ha 

estat un projecte complex, el fet de fer arribar la llum no és en sí, sinó que es tracta d’un 

pont que té una estructura metàl·lica i per tant pot derivar a riscos en cas de tempestes 

elèctriques a les persones que puguin trobar-se al pont. Evidentment sempre es prenen 

mesures preventives que si ha d’haver-hi tempestes elèctriques evitar que hi hagi 

persones, però el Comú ha considerat important dotar de la suficiència econòmica 

necessària aquesta partida per fer arribar la llum al pont en les condicions necessàries 

de seguretat per la nostra ciutadania i turistes. 

 



 

Pàgina 42 de 138  CC/27-06-2024 
 
 

 

El Sr. Cònsol agraeix la intervenció de l’Hble. Sr. Rodríguez i procedeix a la votació de 

la proposta, la qual és aprovada per unanimitat. 

 
Seguidament es transcriu el contingut de l’informe del Departament de Gestió 
d'Infraestructures i Via Pública per incrementar la partida de conservació de l’edifici 
l’Arenyeta: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció d'un suplement de crèdit 
del Departament de Gestió d'Infraestructures i Via Pública per incrementar la partida de 
conservació de l’edifici l’Arenyeta: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe del Departament de la Comissió de  
Gestió d’Infraestructures i Via Pública per incrementar la partida de conservació 
materials i equipaments: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció d'un suplement de crèdit 
del Departament de Gestió d'Infraestructures i Via Pública per incrementar la partida de 
conservació materials i equipaments: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe del Departament de la Comissió de 
Gestió d’Infraestructures i Via Pública per incrementar la partida de conservació 
vehicles: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció d'un suplement de crèdit 
del Departament de Gestió d'Infraestructures i Via Pública per incrementar la partida de 
conservació vehicles: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe del Departament de la Comissió de 
Gestió d’Infraestructures i Via Pública per incrementar la partida de neteja materials i 
serveis: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’iInforme d'Intervenció d'un suplement de 
crèdit del Departament de Gestió d'Infraestructures i Via Pública per incrementar la 
partida de neteja materials i serveis: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe del Departament de la Comissió 
d’Obres i Embelliment per incrementar la partida d’obres menors, materials, 
manteniments i altres: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció d'un suplement de crèdit 
del Departament d’Obres i Embelliment per incrementar la partida d’obres menors, 
materials, manteniments i altres: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe del Departament de Finances, 
Tràmits i Sistemes d’Informació per incrementar la partida imprevistos i/o insuficiències: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció d'un suplement de crèdit 
del Departament de Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació per incrementar la partida 
imprevistos i/o insuficiències: 
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Seguidament es transcriu el contingut de la memòria explicativa del crèdit extraordinari 
de la Comissió de Promoció Turística i Comercial relatiu a la realització de diverses 
intervencions i subministraments al Pont Tibetà i instal·lacions complementàries:  
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció d'un suplement de crèdit 
extraordinari del Departament de Promoció Turística i Comercial relatiu al suplement de 
crèdit extraordinari per la realització de diverses intervencions i subministraments al Pont 
Tibetà i instal·lacions complementàries: 
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6. Proposta i aprovació, si escau, d’una adjudicació de la Comissió de Gestió 

d’Infraestructures i Via Pública. 

L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula al president de la Comissió de Gestió 
d’Infraestructures i Via Pública, perquè faci l’exposició del present punt. 
 

L’Hble. Sr. Miquel Casal Rossell comenta que l’adjudicació de la renovació de l'addenda 

del concurs "Actuacions urgents en les xarxes d'aigua, potable, residuals i pluvials", és 

un contracte que es va iniciar al 2020 de 4 anys de durada, més 1 més 1 i estaríem ara 

mateix a l’any de renovació amb un import contractat de 120.000€. Per part del Comú 

de Canillo hi ha satisfacció de l’empresa de com s’han dut a terme les feines durant 

aquests anys. Per aquest motiu es proposa renovar el contracte amb l’empresa 

CAPICSA.   

 

El Sr. Cònsol agraeix la intervenció de l’Hble. Sr. Miquel Casal i dona pas a la votació 

de la present proposta, la qual és aprovada per unanimitat. 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe del Departament de la Comissió de 

Gesió d'Infraestructures i Via Pública relatiu a l'adjudicació de la renovació de l'addenda 

del concurs "Actuacions urgents en les xarxes d'aigua, potable, residuals i pluvials". 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció relatiu a l'adjudicació de 

la renovació de l'addenda del concurs "Actuacions urgents en les xarxes d'aigua, 

potable, residuals i pluvials": 
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7. Proposta i aprovació, si escau, de l’Ordinació d’Organització i de Funcionament 

del Comú de Canillo. 

 
El Sr. Cònsol cedeix la paraula al cònsol menor per presentar la proposta de l’Ordinació 
de Funcionament del Comú de Canillo. 
 

L’Hble. Sr. Marc Casal comenta que la present Ordinació presenta canvis respecte 
de l’anterior (any 2011 i de les modificacions realitzades a l’any 2021 arran de la 
Covid, per adequar-la i poder utilitzar mitjans telemàtics), en relació a la 
convocatòria del Consell de Comú amb la finalitat de prioritzar l’ús dels mitjans 
telemàtics per l’enviament de la mateixa; i respecte a la delegació de 
competències del Consell de Comú i a la delegació de signatura del cònsol major 
amb la finalitat d’ampliar els supòsits de delegació per donar més agilitat a la 
resolució i emissió de diversos actes de tràmit emesos pel Comú. En termes 
generals s’ha aprofitat per a actualitzar-la i que estigués en consonància amb la 
resta de normativa comunal. 
 

Concretament els articles que s’han modificat són: 

A les disposicions generals, s’ha personalitzat i es parla del Comú de Canillo i no dels 

Comuns en termes generals. 

S’ha modificat l’article 9.2 (que ara passa a ser el 9.3) i el 10.3, atès que fins a la 

data es feien extensives les atribucions del Consell de Comú a la Junta de Govern, al 

cònsol major i al cònsol menor i a patir d’ara, també, quan es consideri escaient, als 

consellers o als responsables de departaments en absència d’aquests. Ve donat perquè 

tant el Cap de Circulació, el Sr. Víctor Sánchez pugui resoldre amb més agilitat les 

resolucions d’ocupació de via pública inferiors o iguals a 5 dies i perquè el cap 

d’Agricultura, Patrimoni Natural i Energies Renovables, el Sr. Sergi Ubach, pugui 

resoldre amb la màxima celeritat possible les demandes puntuals de mosso als 

ramaders, que és un nou servei que es posa a disposició dels ramaders de la parròquia 

i que seguidament l’Hble. Sr. Plaza explicarà l’Ordinació que regularà l’esmentat servei. 

Al capítol V. LA JUNTA DE GOVERN a l’Article 12, a les competències de la Junta de 

Govern, s’afegeix, per coherència amb l’article 129 del Codi de l’Administració que: 

“La Junta de Govern és l’òrgan davant el qual s’interposa el recurs 

administratiu contra actes o resolucions del Comú així com l’òrgan 

competent per resoldre’ls”.   

L’article 15.2 s’actualitza, traient la figura d’agent de l’administració de caràcter perquè 

ja no existeix, i es deixa simplement funcionari públic. 

A l’article 21.2 a), és important remarcar i en conseqüència de l’aprovació avui, també, 

en el present CC de l’Ordinació de l’Administració electrònica del Comú de Canillo i 21.3 

a) que parla de les convocatòries de les sessions de Consell de Comú que es prioritzen 

els mitjans telemàtics, atès que fins a la data hi constava que es feien arribar al domicili 

designat presencialment. 
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L’article 25 bis (Assistència, participació i votació per videoconferència passa a ser 

l’article 26) i per conseqüència a partir d’aquest canvi es modificarà la numeració 

correlativa de la resta d’articles d’aquesta Ordinació.  

A l’article 26.2 apartats c) i d) es modifiquen. Al c) s’afegeix: per motius professionals 

o del propi Comú i al d) es corregeix el redactat perquè s’entengui millor: 

Article 26. 

Assistència, participació i votació per videoconferència. 

1. Excepcionalment, i en els supòsits que es diran, els consellers de Comú poden 

assistir, participar i votar en les sessions de Consell de Comú per mitjà de 

videoconferència, o un altre sistema similar, d’acord amb els preceptes de la present 

Ordinació; sempre que el sistema emprat permeti la comunicació bidireccional i 

simultània de la imatge i el so, i la interacció visual i verbal entre la sala del Consell i el 

conseller que no s’hi trobi present. 

2. Podran participar en les sessions de Consell de Comú amb aquest sistema, 

exclusivament, aquells consellers que no puguin assistir presencialment al Consell de 

Comú pels següents motius: 

a)  Malaltia o situació mèdica que impedeixi o aconselli no desplaçar-se. 

b) Confinament o aïllament per motius mèdics o sanitaris. 

c) Absència del territori del Principat d’Andorra, per motius professionals o del propi 

Comú. 

d) Qualsevol altre impediment d’assistència presencial. En aquest cas és competència 

del cònsol major valorar el motiu i acceptar o rebutjar la participació per mitjà de 

videoconferència. 

A l’article 29.1  

Dret i deure d’assistència i lliure expressió, s’afegeix (en blau) 

1. Els consellers han d’assistir a les sessions del Consell de Comú i, si en són 
membres, a les sessions de la Junta de Govern i de les diferents comissions 
(presencialment o per videoconferència en els casos previstos). Els consellers 
absents s’excusen davant del cònsol major o del president de la comissió de la 
qual formin part. Tanmateix, els consellers es poden fer substituir per un altre 
conseller en les sessions de les comissions de què formin part, per simple 
manifestació verbal al president. 
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Finalitzada la intervenció del cònsol menor, el cònsol major li agraeix la presentació 
realitzada i procedeix a la votació de la present proposta, la qual és aprovada per 
assentiment. 
 
 
Seguidament es transcriu el contingut de l’Ordinació d’Organització i de Funcionament 
del Comú de Canillo que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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8. Proposta i aprovació, si escau, de l’Ordinació del servei de mosso puntual per 
a ramaders. 

 

9. Proposta i aprovació, si escau, de la modificació de l’Ordinació de Preus Públics 
del Comú de Canillo. 

 
 
El Sr. Cònsol cedeix la paraula a l’Hble. Sr. Sebastia Plaza per presentar els punts núm. 
8 i 9 de la present Ordre del Dia ja que estan relacionats, atès que fan referència a la 
mateixa temàtica. Comenta que es tracta d’una proposta que ens fa molta il·lusió 
presentar-la, avui, perquè és una necessitat i un servei que se’ns va demanar per part 
dels ramaders de la parròquia de Canillo, que en moments puntuals de l’activitat, quan 
són actuacions unipersonals, que no tenen ajuda externa, doncs, en moments 
d’urgència i necessitat puguin precisar d’una ajuda del servei comunal per donar servei 
al bestiar de les seves explotacions, en tot el tema de maneig i alimentació dels animals 
i tot això serà molt útil per a aquest sector que requereix una constant atenció i és molt 
útil pel País i per la parròquia de Canillo, en particular.  
 
L’Hble. Sr. Sebastià Plaza dona lectura a l’exposició de motius de l’Ordinació del servei 
de mosso puntual per a ramaders i fa èmfasi i enumera les tasques del servei puntual 
del mosso i finalment comenta com s’ha de procedir segons s’ha fixat en la present 
Ordinació per demanar aquest servei puntual de mosso als ramaders. Seguidament 
comenta el punt núm. 9 de l’Ordre del Dia, atès que es tracta d’una modificació de 
l’Ordinació de Preus Públics de la parròquia de Canillo per addicionar un nou article a la 
mateixa (20 bis) per establir el preu públic del servei abans esmentat. El preu és 
15€/hora i les condicions per efectuar dit import són les establertes en la present 
Ordinació. 
 
El Sr. Cònsol agraeix la intervenció del conseller, Sr. Plaza, i comenta que mitjançant  
aquesta Ordinació es facilita que hi hagi un servei comunal de suplència per a una 
cobertura a les necessitats dels ramaders de la parròquia de Canillo, amb un preu públic 
de 15€/hora i que s’ha determinat, aquest darrer, de forma conjunta amb els ramaders. 
Seguidament dona pas a la votació dels punts núm. 8 i 9 de l’Ordre del Dia, els quals 
són aprovats per unanimitat.   
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Seguidament es transcriu el contingut de l’Ordinació del servei de mosso puntual per a  
ramaders que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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Seguidament es transcriu el contingut de la memòria justificativa per un preu públic pel 
servei puntual de mosso per a ramaders: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’informe d'Intervenció relatiu a la proposta de 
modificació de preus públics de l'exercici 2024 referent al servei puntual de mosso per 
a ramaders: 
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Seguidament es transcriu el contingut de l’Ordinació del 28-6-2024 per la qual s’aprova 
una modificació de l’Ordinació de preus públics de la parròquia de Canillo que es 
publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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10. Proposta i aprovació, si escau, del Decret de delegació de competències del 
Consell de Comú a la Junta de Govern, als consellers i als responsables de 
departaments.  

 
 
El Sr. Cònsol comenta que pel que fa a aquesta proposta el que es pretén és aplicar de 
forma pràctica aquesta nova modalitat de servei de mosso comunal, com alhora del 
servei de delegació de competències pel que fa a l’ocupació de via pública, per part del 
cap de Circulació, amb les utilitzacions d’ocupació fins a 5 dies. Per poder fer aquestes 
tasques és oportú que la Junta de Govern i el Consell de Comú, en particular, deleguin 
als corresponents caps de serveis i consellers aquestes tasques per poder fer més 
operativa i pràctica la seva aplicació i no haver d’esperar a una Junta de Govern o a un 
Consell de Comú per poder atorgar aquests serveis comunals. Per la qual cosa amb la 
present delegació de competències el que pretén el Comú de Canillo justament és 
delegar al cap de Circulació, l’autorització de les ocupacions de la via pública inferiors o 
iguals a 5 dies i alhora que el conseller d’Agricultura pugui autoritzar el servei de mosso 
comunal quan hi hagi una necessitat dels ramaders de la parròquia de Canillo. Per tant, 
són aquestes dues delegacions que s’han d’aprovar.  
 
El Sr. Cònsol demana si hi ha algun comentari al respecte, no essent així es procedeix 
a la votació de la proposta, la qual és aprovada per unanimitat. 
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Seguidament es transcriu el contingut del Decret de delegació de competències del 
Consell de Comú a la Junta de Govern, als consellers i als responsables de 
departaments que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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11. Proposta i aprovació, si s’escau, de l’Ordinació comunal del sistema 
d’ordenació per definició volumètrica per connectar Cal Motxo (1P00006) i el xalet 
Casalé (1P00005). 

 
 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé comenta que es tracta de dos edificacions amb casc antic, a El 
Tarter, que es volen unir atès que fan part del mateix negoci d’hosteleria, i atès que és 
una ordinació per definició volumètrica el procediment legal és que el Consell de Comú 
ha d’autoritzar aquesta modificació de la volumetria d’aquestes edificacions. En cap cas, 
s’altera la volumetria del conjunt de la unitat d’actuació, no sobrepassa el límit permès i 
alhora permet un ús comercial més òptim d’aquestes dos edificacions, amb un impacte 
quasi insignificant, atès que la unió no serà ni visible pel carrer, per la qual cosa em 
reitero que no hi haurà un impacte visual del casc antic, és viable urbanísticament. L’únic 
que fem aquí és proposar-ho a Consell de Comú per aprovar-ho, atès que és una 
modificació de l’ús volumètric d’una zona de casc antic. 
 
El Sr. Cònsol demana si hi ha algun comentari al respecte i no havent-hi cap es 
procedeix amb la votació de la present  proposta, la qual és aprovada per unanimitat.  
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Seguidament es transcriu el contingut de l’Ordinació comunal del sistema d’ordenació 
per definició volumètrica per connectar Cal Motxo (1P00006) i el xalet Casalé (1P00005) 
que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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12. Proposta i aprovació, si s’escau, de l’Ordinació reguladora de les condicions i 
solucions alternatives en què les llicències urbanístiques podran acollir-se al 
règim excepcional establert en el Reglament de construcció sobre l’exigència de 
places d’aparcament. 

 
 
El Sr. Cònsol comenta que aquesta proposta vol regular una casuística que actualment 
està en vigor en parcel·les o façanes molt reduïdes d’edificacions que s’impossibiliti per 
la seva estructura tècnica o constructiva l’ús d’un aparcament en aquella edificació. 
Estem parlant de zones de casc antic on l’accés pot ser complex o inclús no pot haver-
hi accés directament o les condicions de l’edifici, la casa pairal, la borda, o l’edificació 
existent no permetin l’ús d’un aparcament, en aquests casos es permet que els 
propietaris puguin proposar una solució d’aparcament alternativa al mateix edifici, a una 
distància prudencial del lloc on està el mateix i en cas que no la trobi pugui satisfer un 
preu públic, equivalent al valor del mercat, per poder obtenir una plaça d’aparcament. 
La finalitat és que el Comú de Canillo tingui mitjans per poder construir aparcaments en 
les zones més necessitades de la parròquia mitjançant aquestes aportacions dels 
particulars. Aquest preu a satisfer, era un preu molt desactualitzat, fins al moment, i amb 
aquesta Ordinació s’actualitza a un preu de mercat de 25.000€ per plaça d’aparcament, 
amb condicions, repeteixo, excepcionals que no es pugui encabir l’aparcament en un 
edifici existent i sempre i quan estigui autoritzat pel Comú, que no hi hagi alternativa, i 
que el tècnic del Comú també ho validi d’aquesta forma. L’altre punt d’aquesta Ordinació 
seria pel fet de facilitar els canvis d’usos, molt sovint el canvi d’ús d’una edificació d’ús 
comercial  a un altre ús, hoteler, o a l’inversa, doncs, té implicacions urbanístiques que 
dificulten aquest canvi d’ús. En aquest sentit, el Comú de Canillo proposa un canvi de 
l’Ordinació per poder tenir en compte edificis que tinguin places dobles, que aquestes 
es puguin computar com dos unitats, enlloc d’una sola unitat, encara que les dues no 
siguin accessibles de forma independent. El fet de que sigui una plaça doble ja implica 
amb usos residencials o inclús turístics que l’abastiment de la plaça d’aparcament ja 
està cobert, és a dir, la necessitat ja està coberta per aquesta doble plaça d’aparcament. 
Per tant, en cas d’un canvi d’ús que requereixi disposar de dos places d’aparcament 
s’acceptaran a partir d’ara, si s’accepta aquesta Ordinació, que una plaça doble computi 
com a dos places d’aparcament. Aquestes són les dos modificacions d’aquest punt de 
l’Ordre del Dia.  
 
El cònsol major procedeix a la votació del present punt de l’Ordre del Dia, el qual és 
aprovat per unanimitat.  
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Seguidament es transcriu el contingut de l’Ordinació reguladora de les condicions i 
solucions alternatives en què les llicències urbanístiques podran acollir-se al règim 
excepcional establert en el Reglament de construcció sobre l’exigència de places 
d’aparcament que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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13. Proposta i aprovació, si s’escau, de la Proposició de Modificació de la Llei 
9/2007, del 17 de maig, del cens i d’inici del procés de presentació de la mateixa 
prop de la Sindicatura.  

 
 
El Sr. Cònsol comenta que es tracta d’una proposició de modificació de Llei que emana 
dels comuns de modificar la Llei del Cens. Cada Comú d’Andorra ha de proposar a 
Consell de Comú aquesta proposició de modificació i un cop completat aquest 
procediment per cada Comú es procedirà a presentar aquesta Proposició a la 
Sindicatura perquè inici el tràmit parlamentari de l’anàlisi i aprovació de la Llei. 
Seguidament cedeixo la paraula al cònsol menor per fer l’explicació pertinent. 
 
L’Hble. Sr. Marc Casal comenta que el Sr. Cònsol ja ho ha explicat a grans trets. La Llei 
actual del Cens, és una Llei que data del 17 de maig del 2007, per tant en 18 anys, 
aproximadament, de transcurs del temps, les casuístiques dels comuns han anat 
canviant pel que fa a la manera de fer, informàticament, com també les casuístiques que 
s’han anat trobant. El procediment ha estat treballat des dels departaments de Tràmits, 
de Secretaria General i Jurídics de tots els comuns. S’han fet reunions per posar en 
comú les petites problemàtiques que s’anaven trobant, en el dia a dia, i poder fer una 
proposta de modificació de la Llei per tal de trobar solucions àgils i senzilles. Crec que 
no hem d’entrar en el fons de la proposta de la Llei, perquè finalment la competència de 
tractar-la i votar-la és del Consell General, l’únic que es fa es traslladar tots els comuns 
al Consell general les inquietuds perquè es pugui formular una nova Llei que tingui en 
compte totes les casuístiques i problemàtiques i que faciliti, per exemple les altes i 
baixes dels ciutadans quan hi ha un canvi de parròquia, o baixa o alta entre parròquies 
ja sigui o no definitiva. Per tant, i com ja sou coneixedors 3 comuns són suficients per 
fer una proposta de Llei, en aquest cas ha estat una proposta de modificació de la Llei 
en la qual han treballat conjuntament els 7 comuns i per tant aprovarem tots per Consell 
de Comú aquesta facultat, i com bé ha dit el Sr. Cònsol un cop els comuns hagin fet 
aquest procediment es traspassarà al Consell General a fi que estudiïn la proposta i 
valorin la seva modificació. 
 
El Sr. Cònsol agraeix la intervenció del cònsol menor i demana que si no hi ha res cap 
observació al respecte es procedeix a la votació de la proposta, la qual és aprovada per 
unanimitat.  
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Seguidament es transcriu el contingut de la proposició de Llei de modificació de la Llei 
9/2007, del 17 de maig, del cens: 
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14. Proposta i aprovació, si escau, de l’Ordinació de l’Administració Electrònica 
del Comú de Canillo. 

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font comenta que es tracta d’una Ordinació molt important i que 
dona compliment a una Llei, i permet implementar l’administració electrònica per facilitar, 
agilitzar i simplificar la gestió dels tràmits entre els administrats i l’Administració. Per 
explicar aquesta Ordinació cediré la paraula al president de la Comissió de Finances, 
Tràmits i Sistemes d’Informació. 
 
L’Hble. Sr. Joan Antoni Rodríguez Angrill procedeix a la presentació de la present 

proposta: 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
Finalitzada l’exposició dels aspectes principals de la present Ordinació, el conseller, Sr. 
Rodríguez puntualitza que la seva implementació no serà immediata, ja que requereix 
tot un desplegament i full de ruta que el Comú ja té definit i es tractarà d’anar 
d’implementar-ho i estigui sostingut per aquesta pròpia Ordinació. Per tant, és molt 
important, avui en Consell, aprovar aquesta Ordinació per començar a iniciar aquests 
procés de transformació de l’administració electrònica del Comú de Canillo.  
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El cònsol menor vol fer una puntualització per tranquil.litzar a la ciutadania de la 
parròquia d’edat més avançada, i és que els tràmits es podran continuar fent de forma 
presencial al Servei de Tràmits i que amb aquesta Ordinació el que es pretén és ordenar 
que es faci tot de manera electrònica, però evidentment es podran continuar fent els 
tràmits presencialment a les dependències del Comú de Canillo. 
 
El Sr. Cònsol agraeix les intervencions de l’Hble. Sr. Rodríguez i del cònsol menor, 
demana si hi ha algun altre aclariment a fer al respecte i afegeix que resta clar que és 
un avenç en aquest camp i que tota la implementació tecnològica que, justament avui 
amb el nou director de Sistemes d’Informació, podrem dur a terme de forma més eficaç, 
és important aquesta base legal i nou reglament per poder-la implementar. Seguidament 
es procedeix a la votació de la proposta, la qual és aprovada per unanimitat.  
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Seguidament es transcriu el contingut de l’Ordinació de l’Administració Electrònica del 
Comú de Canillo que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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15. Informar dels acords presos en les Juntes de Govern de data 15, 21 i 29 de 

maig i 5 i 12 de juny de 2024. 

 

L’Hble. Sr. Jordi Alcobé informa de les actes aprovades i ratificades de Junta de Govern 

de dates 15, 21 i 29 de maig i 5 i 12 de juny de 2024, les quals han estat informades 

degudament a tots els consellers de Comú i demana que si hi ha alguna objecció al 

respecte la poden realitzar en aquesta sessió de Consell de Comú.  

Abans de finalitzar la sessió de Consell de Comú del dia d’avui el Sr. Cònsol informa, a 

tots els assistents a la sala, ciutadans connectats per streaming, mitjans de comunicació, 

etc, diferents projectes en curs actuals del Comú de Canillo, rellevants, i que justament 

aquest matí en Junta de Govern s’han aprovat. Per una banda hi ha un conjunt d’obres 

importants que s’han adjudicat: un nou carrer a Soldeu (anomenat C/ de Regí), un nou 

accés, també a Soldeu, rehabilitació de Cal Federico, nous serveis al poble de Prats: 

d’abastiment d’aigua, clavegueram i enllumenat i finalment el pump truck. Per una altra 

banda, hi ha un seguit d’activitats culturals i esportives de la parròquia de Canillo. 

Comentar que el Càmping Pla és el lloc escollit per fer la Festa Major de Canillo d’engua, 

i acollirà múltiples activitats també de la parròquia durant tot l’estiu i de la tardor. També 

informar de l’Esquella de música que es farà el dia 17 d’agost en un format familiar i un 

nou projecte per part de l’empesa Rockodrom que, a l’aparcament del Tarter, els dies 

24 i 25 d’agost i que portarà un públic més jove, amb un cicle de concerts de música de 

rock. I per finalitzar, recordar que aquest cap de setmana es celebra la festivitat de Sant 

Pere del Tarter i els festivals de música d’Andorra Festival Music, on actuarà com a 

protagonista principal el David Guetta i també la cursa esportiva de l’Olimpus Race. 

 

 

I atès que no hi ha més assumptes què tractar, el cònsol major dona per acabada la 
sessió a les 16:56 hores, de la qual s’estén aquesta acta per a la deguda constància de 
tot allò esdevingut. 
 
 
 
 
P.O. del Comú       
La secretària general   El cònsol major 
Meritxell Moya Delgado   Jordi Alcobé Font 
 


